
1

M Wolfs

Van: I Beenders

Verzonden: zaterdag 3 oktober 2015 11:17

Aan: G Gabriels; M Wolfs

Onderwerp: Verkeersomleidingen Kermis

Geachte heer Gabriels, beste Geert, 

 

De Kermis in Weert zit er weer op. Het mooie weer heeft er zeker toe bijgedragen dat er heel heel veel bezoekers 

naar Weert zijn gekomen. Dit jaarlijks evenement was weer de moeite waard om te bezoeken. Een compliment voor 

een ieder die hieraan heeft meegewerkt. 

In de afgelopen jaren waren er altijd klachten over de bereikbaarheid van de wijk Fatima en over de bereikbaarheid 

van het centrum. 

DUS Weert is benieuwd of het aantal klachten is afgenomen of toegenomen? En waar de oorzaak ligt voor de daling 

of de stijging? 

Ik stel het op prijs als u een reactie op dit schrijven kunt geven tijdens de eerstvolgende info of 

commissievergadering ( in de rondvraag). 

 

 

Met vriendelijke groet 

Conny Beenders-van Dooren 

Raadslid DUS Weert 


